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OR-RM.0012.4.18.2025 

 

Protokół Nr 7/25 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 21 maja 2025 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Wojciech Skoczek o godzinie 13:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 6 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Wojciech Skoczek odczytał porządek posiedzenia, do którego   

nie wprowadzono zmian: 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja o przygotowaniu Gminy Koronowo do letniego sezonu turystycznego 

i wypoczynku dzieci i młodzieży – Punkt Informacji Turystycznej, Komendant 

Komisariatu Policji w Koronowie, Miejsko - Gminny Ośrodek Kultury w Koronowie, 

Miejsko - Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Koronowie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Informacja o przygotowaniu Gminy Koronowo do letniego sezonu 

turystycznego i wypoczynku dzieci i młodzieży – Punkt Informacji Turystycznej, 

Komendant Komisariatu Policji w Koronowie, Miejsko - Gminny Ośrodek 

Kultury w Koronowie, Miejsko - Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji 

w Koronowie. 

Komendant Komisariatu Policji w Koronowie Pan Marcin Karwat poinformował zebranych, 

że komisariat będzie prowadził działania profilaktyczne z dziećmi w formie prelekcji 

na temat bezpiecznego korzystania z hulajnóg elektrycznych, kąpieli w akwenach wodnych 

oraz zachowania podczas wakacji. Ponadto na temat kontaktów dzieci z przestępcami 

w Internecie. Funkcjonariusze dokonają kontroli miejsc wypoczynku harcerzy. Kolejny 

aspekt to dzikie kąpieliska, na których zdarza się wiele tragicznych wypadków. Komisariat 

otrzymał z gminy środki na służby ponadnormatywne. Służby te pełnić będą funkcjonariusze 

z koronowskiego komisariatu, ale również z Bydgoszczy. Działało będzie także ogniwo 

wodne. Czynione są starania aby były dwie łodzie. 

Planowane są akcje na ul. Pomianowskiego i Szosie Kotomierskiej, gdyż mieszkańcy 

skarżą się na hałas powodowany przez pojazdy. 

Radna Pani Agnieszka Radwan zgłosiła podobny problem na ul. Hoffmanna. Ponadto Pani 

radna zgłosiła fakt zagrożenia na drodze do Romanowa, gdzie nie ma ścieżki rowerowej 

i piesi poruszają się poboczem. 

 

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Brygida Berkowicz – 

Wyrzykowska oraz pracownik Punktu Informacji Turystycznej przedstawili informacje 

dotyczącą przygotowania Gminy Koronowo do sezonu turystycznego. 

 

Informacja stanowi  Załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Radny Pan Tomasz Piasecki zaproponował rozważenie otworzenia sklepu internetowego 

z pamiątkami z Koronowa.  

Kierownik Wydziału Pani Brygida Berkowicz – Wyrzykowska zauważyła, iż pojawią się 

wówczas dodatkowe koszty utrzymania domeny, itd.  

Radna Pani Mirosława Pietryga zadała pytanie o możliwość usytuowania na tarasie PIT – u 

kawiarenki. 
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Pani Kierownik odpowiedziała, że przez 5 lat kiedy jest trwałość projektu nie ma możliwości 

czerpania żadnych korzyści.  W PIT można byłoby kawiarenkę otworzyć, ponieważ to był 

inny projekt. Natomiast na dziedzińcu niestety nie, gdyż gmina otrzymała dofinansowanie. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie Pan Piotr 

Kazimierski poinformował, iż pod pieczą MGOSiR w Koronowie jest kąpielisko 

w Pieczyskach, które otwarte będzie od 28 czerwca br. do 31 sierpnia br. Wyłoniona 

zostanie firma, która będzie dbała o bezpieczeństwo na kąpielisku. W czasie sezonu 

4 krotnie będą pobierane do badania próbki wody. MGOSiR w Koronowie jest 

organizatorem półkolonii letnich dla dzieci. Na pewno będzie zorganizowany jeden turnus 

w okresie od 7 lipca br. do 18 lipca br. Koszt półkolonii wynosi 760 zł. Na hali widowiskowo 

– sportowej będzie obóz zapaśniczy, a na kortach obóz tenisowy. W miesiącu lipcu odbędą 

się na plaży w Pieczyskach Arie na plaży, Party na plaży, Kino plenerowe. 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie Pani Grażyna Chyła – 

Konecka poinformowała, że MGOK w Koronowie organizuje cztery turnusy półkolonii dla 

dzieci. Turnusy są 2 tygodniowe. Koszt 590 zł. Zorganizowane zostaną przynajmniej 

3 wycieczki w okresie letnim. W tym 1 dla dzieci. Ponadto MGOK w Koronowie zgodnie 

z kalendarzem imprez będzie  realizował pozostałe zamierzenia. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2025 – 2037. 

 

Inspektor Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Dominika Rybarczyk przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 6 „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na 2025 rok. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Januszewska  oraz Inspektor 
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Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Dominia Rybarczyk przedstawiły projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości - działki o numerze 716/2 położonej w obrębie 

ewidencyjnym Tryszczyn.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach  „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przejścia i przejazdu na 

nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1220/12 położoną w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach  „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia sezonowej 

Strefy Płatnego Parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Koronowa, 

wysokości stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych i opłaty 

dodatkowej oraz określenia sposobu pobierania tych opłat. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie  

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego 

programu opieki nad zabytkami Miasta i Gminy Koronowo na lata 2021 – 2024”,  za okres 

2023 – 2024. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach  „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Krzysztof Zająkała poinformował, że z porządku obrad sesji 

zostanie zdjęty punkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 

Krąpiewo, gmina Koronowo przewidującego lokalizację elektrowni wiatrowej wraz 

z obszarem strefy ochronnej. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Krzysztof Zająkała przedstawił projekt uchwały 

wprowadzony na wniosek Burmistrza Koronowa do porządku obrad sesji. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Nowym Jasińcu, gmina 

Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach  „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Wojciech Skoczek przedstawił wniosek Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska o przyznanie Medalu „ZA ZASŁUGI DLA ZIEMI 

KORONOWSKIEJ” dla Pani Teresy Ratajczyk – Tazbir 
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Członkowie komisji jednogłośnie 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek. 

 

Przewodniczący komisji Pan Wojciech Skoczek przedstawił wniosek mieszkańców 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Członkowie komisji sformułowali wniosek o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy Skwer Harcerzy skwerowi przy dębie. 

 

Członkowie komisji jednogłośnie 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek. 

 

Radna Pani Mirosława Pietryga poprosiła, żeby na kolejne posiedzenie komisji zaprosić 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji Panią Ewę Chytłę w celu przedstawienia 

informacji dotyczącej przygotowania do organizacji roku szkolnego 2025/2026 oraz 

sprawozdania z działalności Szkoły Podstawowej w Witoldowie. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Skoczek w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godz. 14.35  zamknął posiedzenie Komisji. 

 

       Przewodniczący Komisji    

                        /-/   Wojciech Skoczek  

 

           

   

 

Protokół sporządziła            

Magdalena Wanda-Joras 

inspektor 

Wydział Informatyki i Organizacji                            


